

Health, Safety & Environment Policy

At Special Technical Services LLC, a leading construction, manufacturing, and maintenance service provider, HSE (Health, Safety & Environment) is an integral part of our business and we shall be committed to the following:

- ◆ Provide safe & healthy working conditions to prevent harm, ill-health or injury to our employees and for those who are affected by our business operations.
- ◆ Prevention of pollution, optimization of resource use and protection of the environment.
- ◆ Compliance with all applicable legal and other regulatory requirements.
- ◆ Risk and change management throughout the execution of jobs with the objective of eliminating hazards or lowering risks to an ALARP (as low as reasonably practicable) level.
- ◆ Provision of competent manpower and adequate resources.
- ◆ Worker participation and consultation on all issues affecting their health, safety & welfare in the workplace.
- ◆ Empowerment of employees to positively intervene and stop unsafe acts/conditions or non-compliance to standards.
- ◆ Encouraging innovation, opportunities for improvement, adoption of best practices and learnings from Incidents to enhance HSE performance.
- ◆ Continually improving HSE performance, processes, and systems.

To uphold these commitments, we have implemented a comprehensive HSE Management System where the responsibility for HSE performance is collectively shared by everyone, and line management is held accountable for it.

We shall ensure this policy is communicated to all employees and other parties affected by our business activities.

سياسة الصحة والسلامة والبيئة

في شركة الخدمات الفنية الخاصة ش.م.م، وهي شركة رائدة في مجال البناء والتصنيع وخدمات الصيانة، تعد الصحة والسلامة والبيئة جزءاً أساسياً من أعمالنا، ونحن ملتزمون بما يلي:

- ◆ توفير ظروف عمل آمنة وصحية لمنع الضرر والمرض والإصابة لموظفينا ولأولئك الذين يتأثرون بعمليات أعمالنا.
 - ◆ منع التلوث، وتحسين استخدام الموارد وحماية البيئة.
 - ◆ الإمتثال لجميع المتطلبات القانونية والتنظيمية الأخرى المعمول بها.
 - ◆ إدارة المخاطر بفعالية أثناء تنفيذ المشاريع من خلال العمل على التخلص من الأخطار المحيطة أو الحد منها لأدنى مستوى.
 - ◆ توفير قوة عاملة كفوءة وموارد كافية.
 - ◆ مشاركة العمال والتشاور معهم في جميع القضايا التي تؤثر على صحتهم وسلامتهم ورفاهيتهم في مكان العمل.
 - ◆ تمكين الموظفين للتدخل بشكل إيجابي ووقف الأفعال أو الظروف غير الآمنة أو الغير ممتثلة للمعايير.
 - ◆ تشجيع الابتكار وخلق فرص للتحسين وإعتماد أفضل الممارسات والتعلم من الحوادث لتعزيز الأداء في مجال الصحة والسلامة والبيئة.
 - ◆ تحسين الأداء والعمليات والأنظمة في مجال الصحة والسلامة والبيئة بشكل مستمر.
- ولدعم التمسك بهذه الإلتزامات، قمنا بتنفيذ نظام إدارة شامل للصحة والسلامة والبيئة حيث يتم مشاركة المسؤولية عن أداء الصحة والسلامة والبيئة بشكل جماعي من قبل الجميع، ويتحمل المدراء مسؤولية ذلك.
- سنضمن نشر هذه السياسة لجميع الموظفين والأطراف الأخرى المتأثرة بأنشطتنا التجارية.

Alex Clark

Alex Clark
Managing Director
1 January 2024

الليكس كلارك
المدير التنفيذي
١ يناير ٢٠٢٤

